
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 16. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 249
Hvordan forholder ministeren sig til, at en lang række førende forskere på området i 
Dagbladet Information advarer om, at landbrugets store forbrug af PFAS-pesticider, som 
nedbrydes til det persistente stof TFA, er en tikkende bombe under vores drikkevandsfor-
syning? Der henvises til artiklen »Landbrugets egne tal viser omfattende brug af pestici-
der, der kan ende som frygtet PFAS-stof i grundvandet«, Information den 11. december 
2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Leila Stockmarr (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på leila.stockmarr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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